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Zápis 

Ústřední konference delegátů SCHK 

 

konané 15. 3. 2025 v Praze na sekretariátě ČSCH, z.s., Maškova 3, 180 00 Praha 8 

 

 

Program: 

1/ 8.30 - 9.30 prezence 

2/ 9.30 zahájení 

3/ volba skrutátorů, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

4/ volba mandátové a návrhové komise 

5/ schválení programu 

6/ schválení zápisu z konference delegátů 2024 

7/ zpráva ÚOK o činnosti za minulé období 

8/ zpráva chovatelské komise 

9/ zpráva výstavně-posuzovatelské komise 

10/ zpráva komise pro zdraví a pohodu koček 

11/ schválení jednání ÚOK v období mezi konferencemi 

12/ zpráva kontrolní komise 

13/ čerpání rozpočtu za r. 2024 a návrh rozpočtu na r. 2026 

14/ volba delegátů/náhradníků na GA FIFe a na VH ČSCH v r. 2025 

15/ odvolání SO Pardubice 

16/ návrhy SO k projednání konferencí 

17/ různé a diskuse 

18/ závěr 

___________________________________________________________________________ 
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Průběh: 

1/ Konferenci zahájil uvítáním přítomných delegátů a členů ÚOK předseda ÚOK SCHK Martin 

Urban. Následovala minuta ticha za zesnulé dlouholeté členy, paní Dagmar Bakaiovou a pana 

Lubomíra Ježka. 

2/ Přítomni byli delegáti z 35 organizací se 68 mandátními hlasy, zasedání je usnášení 

schopné. 

3/ Skrutátory byli zvoleni: paní Maršíčková a pan Mika - jednohlasně, zapisovatelem byla 

zvolena paní Volfová – jednohlasně, ověřovatelé zápisu: paní Stěničková, paní Maršíčková a 

pan Krajča – jednohlasně. 

4/ Do mandátové a návrhové komise byli zvoleni: paní Hollanová, pan Polanský, pan Pánik – 

jednohlasně. 

5/ Schválení programu Ústřední konference proběhlo jednohlasně. 

6/ Schválení zápisu z konference delegátů 2024 – jednohlasně. 

7/ Zprávu o činnosti ÚOK za minulé období přednesl předseda M. Urban, podal informaci o 

složení ÚOK, o průběhu jednání, která se převážně vedou v online režimu, krátce nás 

seznámil s obsahem jednání, z nichž jsou vedeny zápisy, které jsou následně zveřejněny na 

webu SCHK. Pan Urban poděkoval členům pracovních komisí, vystavovatelům za jejich aktivní 

účast na výstavách a připojil gratulaci paní Aleně Opatrné k získání titulu World Winner 24.. 

8/ Zpráva chovatelské komise: paní Lena Venclíková rychle zrekapitulovala obsah a vyzdvihla 

hlavní sdělení zprávy, že pokud si chovatel není s čímkoliv jistý, nechť kontaktuje CHK nebo 

poradce chovu a apelovala na dokládání pravdivých zdravotních testů. Dále p. Venclíková 

poukázala, že od loňského roku je možné založit národní breed council (chovatelskou radu), 

veškeré informace se nalézají v metodických listech na webu SCHK.  

- Schválení hosta, který nebyl delegátem, MVDr. Reginy Weiszové, proběhlo 

jednohlasně. 

9/ Zpráva výstavně posuzovatelské komise: přednesl pan Kučera. 

- Paní Hlaváčková v návaznosti na zprávu VPK navrhuje, aby organizace pořádající 

výstavy spolupracovaly a nedocházelo ke kumulaci výstav. Tento problémem ÚOK a 

VPK vnímají a již na tom pracují. 

 

- Paní Maršíčková informovala o počtu nově registrovaných koček v plemenné knize za 

rok 2024. Bylo celkem zaregistrováno 6859 koček – odchovy a importy. Jednotlivé 

kategorie koček: 1–1314, 2–2858, 3–1849 a kategorie 4–816 koček. Vzniklo 70 nových 

chovatelských stanic. Zpráva PK. 

- Paní Maršíčková upozornila, že pokud chce majitel zapsat titul z winner show do PP 

potomků, je potřeba jeho kopii zaslat na PK. 

ZprávaUOK2024.pdf
ZpravaCHK2024.pdf
ZpravaVPK2024.pdf
statistikaPK2024.pdf


  Ústřední konference SCHK 2025 
 

3 
 

 

10/ Zpráva komise pro pohodu a zdraví koček. O chodu a obsahu nás informoval pan Urban, 

hovořil mimo jiné i o evropských normách pro chov. 

- Paní doktorka Weiszová seznámila s pilotním projektem na podporu chovu bezsrstých 

plemen. Cílem projektu je dlouhodobě shromažďovat data a možnost doložit, že 

bezsrsté kočky nikterak netrpí a není potřeba jejich chov zakazovat, jak se již 

v některých zemí stalo. 

11/ Schválení jednání ÚOK mezi konferencemi – schváleno jednohlasně. 

12/ Zpráva Kontrolní komise – přečetla předsedkyně komise paní Ivona Fléglová. Nad rámec 

zprávy KK paní Fléglová požádala ÚOK o pružnější komunikaci. Předseda ÚOK nastínil 

možnost pružnější komunikace s členskou základnou v průběhu roku (např. online schůzka), 

aby členové nebyli jen odkázáni na zápis z jednání ÚOK. 

13/ Čerpání rozpočtu za rok 2024 – pan Urban informoval, že dochází k opožděnému dodání 

podkladů ze strany svazu chovatelů, tudíž není možné, aby zprávy doputovaly k členské 

základně včas. Výsledovka byla doručena 14. 3. 2025, výsledek je plusový, SO ji obdrží 

později. Vzhledem k přebytku by bylo vhodné prostředky čerpat, proto pan Urban apeluje na 

kluby, aby si zažádaly o příspěvek na podporu vzdělávání chovatelů, upozorňuje však, že je 

potřeba žádat v dostatečném časovém předstihu a pozvánky včas zveřejňovat. 

- Schválení rozpočtu pro rok 2026 bylo odsouhlaseno jednohlasně. 

14/ Volba delegátů na GA FIFe a Valnou hromadu ČSCH: 

- ÚOK navrhla delegáty na GA - paní Adélu Justovou a pana Martina Urbana. Návrh byl 

jednohlasně přijat.  

- Valná hromada ČSCH – ÚOK navrhla paní Maršíčkovou, pan Polanský bude druhým 

delegátem – oba delegáti jednohlasně schváleni. 

15/ Odvolání SO Pardubice - Na základě chyb zjištěných VPK při kontrole MVK pořádané SO 

Pardubice ve dnech 18. a 19. 5. 2024 vydala ÚOK rozhodnutí o zákazu pořádání první 

následující výstavy jako mezinárodní - mělo by jít o výstavu národní. SO Pardubice se proti 

tomu rozhodnutí odvolala a žádala o hlasování ve věci zrušení zmíněného zákazu. Organizace 

si je vědoma chyb, které nastaly a nezpochybňuje je. SO Zlín namítá, že návrh zaslaný 

v řádném termínu není hlasovatelný. Konferenci je předkládán ústně nový návrh, na místě 

upravený, což je v rozporu s pravidly o podávání návrhů. Paní Soukenková, která nás s celým 

problémem seznámila, se vyjádřila, že se obsahově neliší a na smyslu návrhu se nic nemění a 

zda konference s takovou úpravou souhlasí. Po debatě všech zúčastněných, došlo k hlasování. 

Pro zrušení zákazu bylo 39 mandátních hlasů, proti 14 a 15 se zdrželo hlasování. Rozhodnutí 

ÚOK o zákazu pořádání mezinárodní výstavy bylo zrušeno. 

16/ Návrhy k projednání, navržené SO Pardubice, byly specializovanou organizací Pardubice 

staženy.  

 

ZpravaKPZPK2024.pdf
ZpravaKK2024.pdf
výsledovka%202024.pdf
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17/ Různé a diskuse 

- SO Pardubice vznesla otázku nákupu jednotného systému na pořádání vystav, který by 

byl poskytnutý všem organizacím pořádající výstavy. Pan Urban podal informaci, že 

nákup softwaru pro plemennou knihu je v podstatě na spadnutí (ve fázi výběru 

dodavatele) a v plánu je, že bude mít takovou podobu, aby se mohly přikupovat další 

moduly a systém s nimi vzájemně komunikoval.  

- Návrhy ÚOK na generální zasedání FIFe – je možné podat maximálně tři návrhy za rok 

k projednání. První podaný návrh naší ÚOK se týká žáků, kteří žákují první rok, aby 

mohli žákovat pouze v jedné kategorii. Druhým návrhem je zrušení rozdělení na 

pohlaví při nominaci do BIS ve třídách 11 a 12 mimo světové výstavy. Třetím návrhem 

je omezení funkčního období členů FIFe předsednictva na pouze dvě po sobě jdoucí 

období. 

- Paní Kuncová vznesla dotaz týkající se obnovení uchovňování koček. CHK informovala, 

že tento návrh je již rozpracovaný. Příští rok je v plánu jej podat. 

 

Mandátové a návrhová komise připravila usnesení a ÚK SCHK je jednohlasně schválila. 

 

Usnesení 

Ústřední konference delegátů SCHK 

a) schvaluje: 

1/ program 

2/ volbu skrutátorů, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3/ volbu mandátové a návrhové komise 

4/ zápis z konference delegátů 2024 

5/ přítomnost hosta MVDr. Weiszovou 

6/ jednání ÚOK za období mezi konferencemi 

7/ čerpání rozpočtu za r. 2024 a návrh rozpočtu na r. 2026 

8/ volbu delegátů na GA FIFe – Adéla Justová a Martin Urban, na VH ČSCH v roce 2025    

     Z. Maršíčková a M. Polanský 

b) bere na vědomí: 

1/ zprávu ÚOK o činnosti za minulé období 

2/ zprávu chovatelské komise 

3/ zprávu výstavně-posuzovatelské komise 

4/ zprávu komise pro zdraví a pohodu koček 

5/ zprávu kontrolní komise. 

Plénum rozhodlo 39 hlasy, že odvolání SO Pardubice bude vyhověno. 

18/ Závěrem předseda ÚOK všem poděkoval za účast a popřál šťastnou cestu domů. 

V Praze dne 21. 3. 2025 

 

Zapisovatel: Daniela Volfová                                                                                                           

Ověřovatelé: PaedDr. Jana Stěničková, Mgr. Zuzana Maršíčková, Z. Krajča                                                                                                             


